

**List of contractors/acoustic consultants
having implemented successful noise abatement works in 2002**
於二零零二年成功安裝消滅噪音措施的承建商或聲學顧問名錄

A. Cooling and Ventilation systems
冷卻及通風系統

Noise sources 音源	Business of Noise Source Owner 音源所有人的 經營行業	Contractor / Acoustic consultant 承建商或聲學顧問				No. of Cases involved 參與個案數目
		Company Name 公司名稱	Address 地址	Tel No. 電話	Fax No. 傳真	
Ventilation & Refrigeration systems 通風及冷凍系統	Retail Shop 零售商舖	Golder Engineering Ltd. 金發工程有限公司	Unit 905, Hilder Centre, 2 Sung Ping Street, Hungghom, Kowloon 九龍紅磡崇平街2號富德中心905室	23562398	23567810	1
Air-conditioning systems 冷氣系統	Property Management 物業管理	Hong Kong Productivity Council 香港生產力促進局	HKPC Building, 78 Tat Chee Road Kowloon Tong, Kowloon 九龍九龍塘達之路78號生產力大樓	27885678	27885900	1
Ventilation systems 通風系統	Compact Disc Factory 光碟工廠	Huge Rich Development Ltd. 運裕發展有限公司	Block 4, 8/F., Flat A, Golden Dragon Industrial Centre, 182-190 Tai Lin Pai Road, Kwai Chung, New Territories 新界葵涌大連排道182-190號 金龍工業中心第四期B座8樓	23742622	23743009	1

Note:

This list of locally available services (in alphabetical order of the company names) is provided on request to serve as reference to recipients of noise abatement notices. It is compiled based on information provided by recipients of noise abatement notices served in 2002. The companies in the list have implemented noise abatement works to comply successfully with the notice requirements and have given their consent for inclusion in the list. Neither the inclusion nor the non-inclusion of any company in the list does in any way imply recommendation or disapproval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Recipient of a noise abatement notice is free to select any company, included or not included in this list, for the noise abatement works.

注意：

本承建商或聲學顧問名錄(按公司英文名稱順序排列)會按個別要求派發，主要供給消滅噪音通知書領受人作為參考。這些公司資料(有關公司已同意本署刊登其資料)由二零零二年接獲消滅噪音通知書人士所提供。這些公司曾經為接獲消滅噪音通知書人士安裝消滅噪音措施而成功地符合通知書內的規定。本名錄所刊登(或不獲刊登)的公司絕不應視作已獲得香港特別行政區政府的推薦(或不同意採用)。消滅噪音通知書領受人可自由選擇消滅噪音公司，這包括名錄以外的公司。

A. Cooling and Ventilation systems
冷卻及通風系統

Noise sources 音源	Business of Noise Source Owner 音源所有人的 經營行業	Contractor / Acoustic consultant 承建商或聲學顧問				
		Company Name 公司名稱	Address 地址	Tel No. 電話	Fax No. 傳真	No. of Cases involved 參與個案數目
Ventilation systems 通風系統	Cafe 餐廳	Legend Engineering Co. Ltd. 卓越聲控工程	Unit 1, 5/F., Block B, Wah Tat Industry Centre, 8-10 Wah Sing St., Kwai Chung, New Territories 新界葵涌華星街8-10號 華達工業中心5字樓座1號室	28150899	28540123	1
Ventilation systems 通風系統	Property Management 物業管理 Commercial Bank 商業銀行	NAP Acoustics (Far East) Ltd. NAP聲學工程 (遠東)有限公司	Room 2304, 23/F., Universal Trade Centre, 3-5 Arbuthnot Road, Central, Hong Kong 香港中環亞畢諾道3-5號 環貿中心23樓2304室	28662886	28663777	2
Ventilation systems 通風系統	Elderly centre 老人中心	Prindi Electric Machinery Co. Ltd. 柏迪基機電工程有限公司	Unit 9-12, 3/F, Corporation Square, 8 Lam Lok Street, Kowloon Bay, Kowloon 九龍九龍灣臨樂街8號 商業廣場3樓9-12室	27561489	27998447	1
Ventilation systems 通風系統	Property Management 物業管理	Shui On Properties Management Ltd. 瑞安物業管理有限公司	Room 216-218, 2/F., Shui On Centre, 6-8 Harbour Road, Wan Chai, Hong Kong 香港灣仔港灣道6-8號 瑞安中心2樓216-218室	28791888	25113532	1

Note:

This list of locally available services (in alphabetical order of the company names) is provided on request to serve as reference to recipients of noise abatement notices. It is compiled based on information provided by recipients of noise abatement notices served in 2002. The companies in the list have implemented noise abatement works to comply successfully with the notice requirements and have given their consent for inclusion in the list. Neither the inclusion nor the non-inclusion of any company in the list does in any way imply recommendation or disapproval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Recipient of a noise abatement notice is free to select any company, included or not included in this list, for the noise abatement works.

注意：

本承建商或聲學顧問名錄(按公司英文名稱順序排列)會按個別要求派發,主要供給消滅噪音通知書領受人作為參考。這些公司資料(有關公司已同意本署刊登其資料)由二零零二年接獲消滅噪音通知書人士所提供。這些公司曾經為接獲消滅噪音通知書人士安裝消滅噪音措施而成功地符合通知書內的規定。本名錄所刊登(或不獲刊登)的公司絕不應視作已獲得香港特別行政區政府的推薦(或不同意採用)。消滅噪音通知書領受人可自由選擇消滅噪音公司,這包括名錄以外的公司。

A. Cooling and Ventilation systems
冷卻及通風系統

Noise sources 音源	Business of Noise Source Owner 音源所有人的 經營行業	Contractor / Acoustic consultant 承建商或聲學顧問				No. of Cases involved 參與個案數目
		Company Name 公司名稱	Address 地址	Tel No. 電話	Fax No. 傳真	
Ventilation systems 通風系統	Lamp Shop 燈飾商店	Tung Fat Refrigeration & Engineering Company 同發冷氣工程公司	27A Kim Shin Lane, Cheung Sha Wan, Kowloon 九龍長沙灣兼善里27A舖	27437083	--	1
Ventilation systems 通風系統	Restaurant	Vibron Ltd. 環保聲學有限公司	Unit A, 6/F., Mai Tak Industrial Building, 221 Wai Yip Street, Kwun Tong, Kowloon 九龍官塘偉業街221號 美厦6樓A室	27635093	23574125	1
Ventilation systems 通風系統	Bank 銀行	Vinner Air-conditioning & Refrigeration Engineering Co. 雲華冷氣工程公司	16/F., Shanghai Centre, 473-475 Shang Hai Street, Kowloon 九龍上海街473-475號上海中心16樓	27717527	27713452	1
Cooling & Ventilation systems 冷卻及通風系統	Property Management 物業管理	Winston Air Conditioning & Engineering (Hong Kong) Co. Ltd.	Unit 3, 1/F., Fu Hang Industrial Building, 1 Hok Yuen Street East, Hunghom, Kowloon 九龍紅磡鶴園東街1號 富恆工業大廈1樓3室	27641200	27640465	1
Ventilation systems 通風系統	Watch Shop 鐘錶商店	Young Gear Engineering Co. Ltd. 創紀工程有限公司	13/F., Flat B, Tai Fung Industrial Building, 61 Hung To Road, Kwun Tong, Kowloon 九龍官塘鴻圖道61號 泰豐工業大廈13樓B室	23420226	23440523	1

Note:

This list of locally available services (in alphabetical order of the company names) is provided on request to serve as reference to recipients of noise abatement notices. It is compiled based on information provided by recipients of noise abatement notices served in 2002. The companies in the list have implemented noise abatement works to comply successfully with the notice requirements and have given their consent for inclusion in the list. Neither the inclusion nor the non-inclusion of any company in the list does in any way imply recommendation or disapproval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Recipient of a noise abatement notice is free to select any company, included or not included in this list, for the noise abatement works.

注意：

本承建商或聲學顧問名錄(按公司英文名稱順序排列)會按個別要求派發,主要供給消滅噪音通知書領受人作為參考。這些公司資料(有關公司已同意本署刊登其資料)由二零零二年接獲消滅噪音通知書人士所提供。這些公司曾經為接獲消滅噪音通知書人士安裝消滅噪音措施而成功地符合通知書內的規定。本名錄所刊登(或不獲刊登)的公司絕不應視作已獲得香港特別行政區政府的推薦(或不同意採用)。消滅噪音通知書領受人可自由選擇消滅噪音公司,這包括名錄以外的公司。

B. Pump
泵

Noise sources 音源	Business of Noise Source Owner 音源所有人的 經營行業	Contractor / Acoustic consultant 承建商或聲學顧問				
		Company Name 公司名稱	Address 地址	Tel No. 電話	Fax No. 傳真	No. of Cases involved 參與個案數目
Pump Room 泵房	Property Management 物業管理	Campbell Shillinglaw Ltd. 金寶聲學環保顧問 有限公司	Flat 15A,15/F., Valiant Commercial Building, 22-24 Prat Avenue, Tsim Sha Tsui, Kowloon 九龍尖沙咀寶勒巷22-24號 雲龍商業大廈15樓A室	23282623	28870384	2
Pump Room 泵房	Property Management 物業管理	Token Engineering Ltd. 東洋工程有限公司	3/F., Wah Chun Industrial Centre, 95 Chai Wan Kok Street, Tsuen Wan, New Territories 新界荃灣柴灣角街95號華俊工業中心3樓	24114933	24110085	2
Pump Room 泵房	Property Management 物業管理	Shun Cheong Electrical Eng. Co. Ltd. 順昌電器工程有限公司	Flat 201, 2/F., Premier Centre, 20 Cheung Shun Street, Lai Chi Kok, Kowloon 九龍荔枝角長順街20號 時豐中心2樓201室	24263123	24813463	1
Pump Room 泵房	Property Management 物業管理	Kam Yuen E&M Engineering Co. Ltd. 金源電機工程有限公司	Flat B, 13/F., Stage 3, Ming Yuen Mansion, 18 Peacock Road, North Point, Hong Kong. 香港北角孔雀道18號 明園花園三期13/F B座	91222403	28113598	1

Note:

This list of locally available services (in alphabetical order of the company names) is provided on request to serve as reference to recipients of noise abatement notices. It is compiled based on information provided by recipients of noise abatement notices served in 2002. The companies in the list have implemented noise abatement works to comply successfully with the notice requirements and have given their consent for inclusion in the list. Neither the inclusion nor the non-inclusion of any company in the list does in any way imply recommendation or disapproval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Recipient of a noise abatement notice is free to select any company, included or not included in this list, for the noise abatement works.

注意：

本承建商或聲學顧問名錄(按公司英文名稱順序排列)會按個別要求派發,主要供給消滅噪音通知書領受人作為參考。這些公司資料(有關公司已同意本署刊登其資料)由二零零二年接獲消滅噪音通知書人士所提供。這些公司曾經為接獲消滅噪音通知書人士安裝消滅噪音措施而成功地符合通知書內的規定。本名錄所刊登(或不獲刊登)的公司絕不應視作已獲得香港特別行政區政府的推薦(或不同意採用)。消滅噪音通知書領受人可自由選擇消滅噪音公司,這包括名錄以外的公司。

B. Pump
泵

Noise sources 音源	Business of Noise Source Owner 音源所有人的 經營行業	Contractor / Acoustic consultant 承建商或聲學顧問				
		Company Name 公司名稱	Address 地址	Tel No. 電話	Fax No. 傳真	No. of Cases involved 參與個案數目
Pump Room 泵房	Property Management 物業管理	Zemac Engineering Co. Ltd. 仙壁工程有限公司	Flat B, 13/F., Lucky Factory Building 63-65 Hung To Road Kwun Tong, Kowloon 九龍觀塘鴻圖道 63 至 65 號 鴻運工業大廈 13 樓B室	25113862	25073946	1

Note:

This list of locally available services (in alphabetical order of the company names) is provided on request to serve as reference to recipients of noise abatement notices. It is compiled based on information provided by recipients of noise abatement notices served in 2002. The companies in the list have implemented noise abatement works to comply successfully with the notice requirements and have given their consent for inclusion in the list. Neither the inclusion nor the non-inclusion of any company in the list does in any way imply recommendation or disapproval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Recipient of a noise abatement notice is free to select any company, included or not included in this list, for the noise abatement works.

注意：

本承建商或聲學顧問名錄(按公司英文名稱順序排列)會按個別要求派發，主要供給消減噪音通知書領受人作為參考。這些公司資料(有關公司已同意本署刊登其資料)由二零零二年接獲消減噪音通知書人士所提供。這些公司曾經為接獲消減噪音通知書人士安裝消減噪音措施而成功地符合通知書內的規定。本名錄所刊登(或不獲刊登)的公司絕不應視作已獲得香港特別行政區政府的推薦(或不同意採用)。消減噪音通知書領受人可自由選擇消減噪音公司，這包括名錄以外的公司。